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GUN PROTOKOLL 

Diarienummer: STYR 2023/2664 

Biologiska institutionen 

Datum 2023-12-01

Protokoll Grundutbildningsnämnden 
GUN 

Närvaro 

Närvarande ledamöter 

Jep Agrell ordförande, huvudstudierektor, Fredrik Johansson 

koordinator för kandidatprogrammet i molekylärbiologi, Allan 

Rasmusson, lärarrepresentant, Vera Jonsson, 

studeranderepresentant, Clara Shütze, studeranderepresentant. 

Ida Ihl Norberg, studeranderepresentant, Sophie Manner, extern 

representant, Dag Ahrén koordinator för mastersprogrammet i 

bioinformatik, Jan-Åke Nilsson koordinator för 

mastersprogrammet i biologi, Caroline Isaksson koordinator för 

kandidatprogrammet i biologi, Claes von Wachenfeldt, 

koordinator för mastersprogrammet i molekylärbiologi, Edith 

Hammer lärarrepresentant 

Frånvarande ledamöter  

Olof Hellgren, lärarrepresentant 

Övriga närvarande 

Tina Ledje, studievägledare, Frida Rosengren 

kontaktbibliotekarie för biologi, Juana Bernal sekreterare 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande hälsade de närvarande välkomna. 

§ 2 Justeringsperson utses 

Dag justerar dagens protokoll. 
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§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordning fastställd  

§ 4 Föregående minnesanteckningar  

Föregående protokoll godkänns. 

§ 5 Meddelanden externt- fakulteten 

a) Diskussion kring CEC flytt fortsätter, inga definitiva 

beslut har fattats. 

b) På grund av kraftig höjning av hyrorna så görs det en 

översyn på lokalanvändningen centralt och ute på 

institutionerna. Gällande biblioteket så har fyra alternativ 

presenterats: 

1. Biblioteket stannar på Ekologihuset men med mindre 

yta. 

2. Biblioteket flyttar till Astronomi men 1–2 

bibliotekarier stannar i Ekologihuset. 

3. Både bibliotek och bibliotekarier flyttar till Astronomi 

4. Kemi och fysik flyttar till Science Village och då 

flyttar biblioteket med. 

Slutsatsen är att det är ett studentärende då det är studenterna 

som drabbas mest av detta. Detta kommer att tas upp på nästa 

BUG möte.  

c) Sedan 1 mars finns det en gemensam tentamensservice på 

universitetet. De flesta av grundutbildningens tentor hålls 

fortfarande av institutionen, men det är viktigt att ha 

gemensamma tentamensregler. 

d) Digitalt ID och LU kort är inte giltig legitimation vid 

tenta. Det är endast giltig ID kort, pass och körkort som 

godtas. 

§ 6 Meddelanden externt - andra utbildningar 

Sophie har varit på Miljövetenskaps utbildningsnämnd och där 

diskuterades flytten för CEC och biblioteket. På Kemi pågår 

många möten och samtal angående eventuell flytt till Brunnshög 

samt hur farlig verksamhet vid institutionen, som kräver 

säkerhetsavstånd till omgivande byggnader (till exempel ett nytt 

sjukhus), påverkar institutionens framtida placering. 
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§ 7 Meddelanden internt 

a) Ny enhetsuppdelning beslutad. Den ska bestå av fem 

enheter som i nuläget heter A, B, C, D och E. 

b) Lärardagen hölls den 16/1. Huvudtemat var AI/ChatGPT 

och Rachel Forsyth som föreläste om ämnet, innan 

gruppdiskussioner vidtog. En sammanfattning av dessa 

och övrig information från dagen har sänts ut till lärarna. 

c) Första programrådsmötena genomförda. 

d) Kursvärderingar ska ges i Canvas från och med 2024. 

Detta har man börjat testköra och har i stora drag fungerat 

bra. Diskussion kring när utvärderingen ska göras uppstår 

och förslaget är att de öppnar en vecka innan och stänger 

två veckor efter kursslut. 

§ 8 Aktuella ärenden 

a) Jep presenterar förslag till beslut: Kurslitteratur 

vårterminen 2024 (bifogas). Förslaget godkänns. 

b) Jep presenterar förslag till beslut Examinatorer 

vårterminen 2024 (bifogas). Förslaget godkänns. 

c) Förslaget att Fredrik Johansson tar över som 

huvudstudierektor och att Jep Agrell blir biträdande 

studierektor från och med 20240101 godkänns. 

d) Förslag att inrätta 15 högskolepoäng magisterexjobb och 

genomföra motsvarande ändring i 

utbildningsplanen/utbildningsbeskrivningen för 

magisterexamen i biologi respektive molekylärbiologi. 

Förslaget kommer att presenteras längre fram. 

e) Förslag till beslut rörande användandet av GAI är att 

följande policy antas vid Biologiska institutionen: ”I fall 

då den examinerande läraren anger att användning av 

verktyg baserade på generativ artificiell intelligens (GAI-

verktyg) är tillåten för vissa moment under kursen så ska 

eventuell användning av sådana verktyg tydligt redovisas 

av studenten. I övriga fall är användningen av GAI-

verktyg ej tillåten för skapande av dokument som 

inlämnas eller redovisas vid examinationsgrundande 

moment.”  Förslaget godkänns. 

f) Förslag till beslut: Anpassning till gemensamma 

tentamensregler: studenter tillåts ansluta till salstentamen 
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max 30 minuter efter att examinationen påbörjats och 

ingen får lämna tentamenslokalen förrän efter 30 minuter. 

Förslaget godkänns. 

g) Förslag på datum för GUN vårterminen 2024 är den 26/1, 

den 8/3 och den 26/4. Förslaget godkänns. 

§9 Information från studieråden 

BUG har hållit val till programråden. Det valdes in till alla 

positioner utom första årskandidater, vilket inte är något större 

problem. Även val till ”Exkursionskommittén” har hållits. Denna 

kommitté ska ha hand om olika aktiviteter såsom exkursioner, 

studiebesök med mera. Den 6/12 ska Grand meeting hållas och 

det ska då väljas till Representativa Kollegiet (RK). 

§ 10 Information från studievägledarna 

Inspirationsdagarna har hållits. Detta görs en gång per år av 

Naturvetenskapliga fakulteten och är till för elever som går sista 

året på gymnasiet. I år var det rekordmånga elever som kom, inte 

minst till biologi. Bedömningar för vårens kurser är klara och 

just nu jobbar man med masteransökningarna. 

§ 11 Information från koordinatorerna 

a) Caroline berättar att det första Programrådsmötet har 

genomförts för biologerna. Både lärar- och 

studentrepresentanter deltog. Utbildningens struktur 

presenterades och det var framför allt diskussioner om 

generiska kunskaper som togs upp. Önskemål om att lära 

sig mer statistik och Excel och även att ha mer 

hållbarhetstänk på kurserna. Även bibliotekets eventuella 

flytt togs upp. 

Fredrik berättar att även programrådsmötet för 

molekylärbiologerna har hållits. Det var både lärar- och 

studentrepresentanter med, samt lärarepresentanter från 

kemi. Det diskuterades bland annat om kemikurser, 

programupplägget, möjligheten att inkorporera 

modellering samt bibliotekets eventuella flytt. 

b) Jan-Åke berättar att det just nu är ganska lugnt, men att 

det kommer en del frågor angående examensarbeten. 

Möte med spåransvariga och förstaårs mastersstudenter 
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kommer att hållas. Julifika med julpyssel kommer att 

anordnas den 11/12. 

Dag ska ha möte på måndag för att diskutera 

masterprogrammen. Jobbar just nu med bland annat 

registreringsblanketterna så att de kommer in tidigare. 

Detta gäller samtliga masterprogram. 

Claes berättar att han har haft en del besvärliga ärenden 

och att möte med spåransvariga ska hållas till våren. 

§ 12 Kursplaner/Utbildningsplaner 

Kursplaner 

BIOF22 är nu inlagd i nya UBAS. 

Utbildningsplaner 

Inga nya. 

§ 13 Inkomna kursanalyser 

BIOR18 Mikrobiologi 15 hp., höstterminen 22 

26 studenter, 12 svar. Betyg för hela kursen 4,1. 

Studenterna var generellt mycket nöjda med kursen, speciellt de 

nya ämneskunskaperna samt generiska kunskaper som 

grupparbete och presentationsteknik. Som tidigare år var 

projektarbetet (enrichment) uppskattat medan energi och 

metabolism-delen uppfattades som mest utmanande. 

Arbetsbelastningen bedömdes vara något högre än medel (58% 

hög). Lärarna tycker kursen fungerar bra och har sedan tidigare 

arbetat med att förtydliga energi och metabolism-delen vilket 

delvis fungerat då fler studenter klarade denna del nu. Till nästa 

gång fortsätter arbetet med energi & metabolism-delen genom 

att ett extra seminarium införs. 

BINP29 DNA-sekvenseringsinformatik II 7,5hp, vårterminen 
23 

22 studenter, 19 svar. Betyg för hela kursen 4,3. 

Studenterna upplevde att de lärde sig mycket nytt och att de kom 

in med tillräckliga förkunskaper. Kursen i helhet med dess 

föreläsningar, projekt och lärarstöd var mycket uppskattad. Detta 

konfirmeras av lärarna som tyckte allt fungerade bra och med 
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gott utfall av att visst föreläsningsmaterial och mer individuellt 

stöd hade utvecklats sedan förra omgången. Till nästa gång 

kommer små justeringar i schemat att göras för att jämna ut 

arbetsbelastningen något 

§ 14 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 15 Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse. 

Justeras 

Dag Ahrén 

Ordförande 

Jep Agrell 

Vid protokollet 

Juana Bernal 
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